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Protokoll fört vid SMC-Värmlands styrelsemöte 2024-08-01 Nr8 på 
Järnvägsgatan 7 Karlstad 

 

§94 Mötets öppnande 
 
Ordförande Per-Thomas Lindberg hälsade styrelsen välkomna och 
förklarade mötet öppnat 

§95 Närvarande 
 
Per-Thomas Lindberg, Morgan Johansson,  Dennis Dahlman, Nils-Åke 
Ingemarsson, via Teams Ellen Andersson, Johan Holmstrand 

§96 Anmält förhinder 
 
Per-Erik Sjökvist,  Johan Holmstrand, Alexander Lundqvist, Anette Karlsson, 
Joakim Kristensen, Tommy Jensen 

§97 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes. 

§98 Föregående mötesprotokoll 
 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§99 Rapporter 

Per-Thomas, höstkonferansen hålls 2024-11-16 till 2024-17 på Hotel Plaza i 
Västerås för ordförande, KVA (MCP) och webbmasters. Konferensen betalar 
3 platser per distrikt. På nästa möte beslutas vilka som åker till 
konferensen.  

§100 Ekonomi  

Alexander, som inte kunde delta, meddelar kontoställningen efter mötet. 

Saldot på kontona är idag ca 64000 kr + 92000, hittills i år ligger vi på ett 
underskott på ca 40000 kr enligt förväntan. 

Vi äskar pengar till motorsportsalongen från från fonden på riks som förra 
året. 
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§101 MC-Folket 

Dennis skickar info om motorsportsalongen till Tommy som skickar in det 
före manusstopp 2024-08-05 för utgivning V35 
 

§102 Kurser 

Gruskursen 2024-06-08  

Knix 2024-07-07  
 
Interndagen 2024-07-28 blev inställd på grund av för få anmälda. 

Grusturen 2024-08-17 är rekad och klar. Morgan skickar uppdatering av 
turbeskrivningen till Tommy 

På gruskurser behövs 3+3 instruktörer för att har 2 grupper. 

Nästa knix 2024-09-01 och 2024-09-15. Dennis lägger ut mer reklam för 
dessa. 

Dennis bokar WTC någon dag/kväll för funktionärers egenträning. Om ingen 
är anmäld för att använda crossbanan en vecka innan interndagar så 
avbokas den för att inte blockera den i onödan för andra. 

Vi diskuterade hur vi ska stötta aspiranter till examinering. En ide är att 
skapa en aspirantgrupp och börja med att har ett introduktionsmöte med 
dessa på WTC. Vi kan göra ett utskick via riks (medlemsregistret) och 
Facebook att vi söker nya aspiranter. Det bör genomföras under september 
till oktober. Vi planerar detta via mail. Dennis skickar ut en första grov plan. 

§103 Aktiviteter 

Vi diskuterade säsongsavslutning, ett förslag är att hyra gokartbanan i 
Kristinehamn Vi kollar möjlighet och priser före nästa möte då vi tar beslut 
om detta. 

Johan har gått HLR hos Röda Korset. Vi beslöt att inte ordna någon 
gemensam HLRkurs i år. Per-Thomas skickar mail till alla funktionärer som 
måste gå HLRkurs i år att anmäla sig till någon av Röda Korsets kurser. 

Dennis kollar med Tommy om voucher för knix och gruskurser till handlare. 
Vi tar bara betalt för de som faktiskt används. 

Motorsportsalongen genomförs i år också, 2024-11-15 till 16. Kostnaden för 
vår monter var 5000 kr förra året. Dennis kollar vad det kostar i år 
FACK vill ha egen monter men bredvid vår. 
 
 

§104 Hemsidan 
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Deltagare på Start2ride kan inte läggas in på webben. Vi skickar våra 
klagomål till Tommy som sammanställer. Per-Thomas skickar sedan detta 
vidare till ansvarig på riks. 

 
 
Dennis kan inte lägga in bilder på vår webb, Tommy fixar detta.- 

 

§105 Övriga frågor 

Per-Thomas tog upp att efter avtackning av Ingvar "Fido" Pettersson så har 
ingen mer avgående ledamot avtackats. PT gör en lista på vilka dessa är. På 
nästa möte bestämmer vi datum för en middag med avtackning av dessa. 

Per-Thomas informerade om att vår nya riksordförande vill besöka oss i 
samband med hans besök i Trollhättan med det gick inte att hitta en 
gemensam tid vid det tillfället. 

§106 Kommande möte 

Nästa möte bestämdes till tisdagen 2024-09-03 18:30, på Järnvägsgatan 7 
Karlstad 4:.e våning. 

§107 Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

    




